
HOČEMO VODO
IN ELEKTRIKO!

Zahteve tomačevskih črnograditeljev

Ce bl hotell z dvema besedama opi-
sati sestanek tomačevskih črnogradite-
ljev, predstavnikov skupščine obtine Be-
žigrad in občlnsklh družbenopolitičnib
organizacij ter krajevne skupnosti To-
tnačevo, potem bi lahko rekli: »Voda.
elektrika.«

Res je, voda in eleUctrika. t» && dva
najbodj bistvena problema sramovaieev
»barak« v Tamačevem, prablema, ki jih
z bližajočo se zimo še toJiko bolj pesti-
ta. Ceprav je bdi amenjeni sestanek —
v sredo, 12. novembra zvežer je blla dvo
rana RS Tomačevo potoa, kot že dolgo
ne — zeto bučen in čeprav tamačevski
čirnogradlitelji od predstavniikov sfcupšči-
ne občine niso mogdd dobiti trdnih za-
gotovffl, da bodo res vsri v najkrajšmi
času dobili vodo in etektriko, bd vseeno
latako rekfla, da je bil pogovoa- koristan
in ne naasadnje fcudl ploden.

PredstawniJci občinske Steupščine —
Miro Dešman, imž. Otril Sluga in Ante
Pavi<5 so namreč le uspela pajasniti pre-
bivalcem barak v* Totnačevem, da pro-
blem, ki bl ga lahkah rešila občama s
svojo pristojnostjo to s svojdmi odloki,
temveč, da gre za širši problem, ki ga
rešujejo številne strofcovne instiitucijs
na ravni mesta in feudi ^ejpublike. Ob
tem ne gre poeabiti fcudi ugatavitve, <la
so prebivalcd barakarskega nasclja kotifi-
no našli tudd skuspen Jezilk s fcrajevmo
skupnostjo ozdroniia s kradevmo koofe-

renoo SZDL, v oikviru katere sr> ustano-
viili pododbor in var̂ j iarolilii SfcM svoje
delegate.

Krajevna skupnost Je namreč dosOisi
z občinsko skupščino že dosegla prd
Ijubloanskem urbamisti&iem zavodu raa-
širitev zaaidiljivega obmo<!|ja v Tamačo-
vem. Prav sedaj pa je na uirbanisti&vem
zavodu spet ponovna zahceva občinskiih
upravnih organov, da šo etikirat prouče
mejo 2azidljiTOsti Tomačevega. MoTda bd
iz tega lahko kdo zaključil, da oitčma
podpira ftmograditelje. Nasprotno, za-
veda se namreč dejsbva, da je na po
dročju, kl še nima vode iin eteuctrJke,
okoHi 40 hiS ln ve6 baraJt, da teh dveh
osnovnilh dobrin niima oikoli 1000 ijutM
in nenazadnje, da gre za ljudi, ta jim
je bila ftma gradnja iziiod v sdili im da
so prav bl Ijudje pniprawljeini prispOTati
ves denar za korniunatoo uredibev tega
problemna, se pravi prispevati svoj de-
nar, da kanfeo dobe vodo in eledctriko.

Na koncu naj omenlmo še to, da so
se na sesianku dopovorlli, da bodo
predstavnlki obeinske skupščlne skušall
pospešiti reševanje omenjenlh proble-
mov na pristojiiih institucijah In da se
bndo čez štlrinajst dnl spet scstall in
preverill, kaj se v danem trenutku da
najhitreje urediti. kaj pa zahteva d»l.)šc
uresničevanje zahtev tomačevskili črno-
graditeljev.

V.G.


